
Stanovanja
in združeno

delo
Republiški svet ZSS je v poletnih

mesecih pripravil osnutek usmeritev
za delovanje organov in organizacij
ZSS pri uveljavljanju stanovanjske
politike ler priporočil vsem OO /S,
da do sredine lega meseca o tej pro-
blematiki ra/pravljajo in zavzamejo
slališča. Čeprav jc problematika ak-
tualna in prav gotovo zanimiva za
slehemega delavca, so ji le malošte-
vilne OO ZS posvetile potrebno po-
zornost. /.ato sta občinski svet ZS in
njego\ sve( /a življenjske in delovne
razmere izdelala poseben vprašalnik,
s pomočjo katerega smo dobili po-
datke tako o številu delavcev, ki ča-
kajo na rešitev svojega stanovanj-
skega problema, o načinu reševanja
problematike v posameznih ozdih, o
vključevanju reševanja stanovanj-
skih problemov v celovito planiranje
OMIOV. Nadaljevanje na 2. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)

Rezultate ankete je obravnavalo predsedstvo občinskega sveta ZS in
najprej sprejelo sklep, da morajo prav vse OO ZS izpolniti vprašal-
nik, saj bo le tako mogoče izdelati analizo, katere zaključki bodo prika-
zovali dejansko stanje izvajanja stanovanjske politike v ozdih.

Če naj se dotaknemo nekaterih podatkov iz analize, ugotavljamo, da
večina ozdov vključuje reševanje stanovanjskih problemov v celovito
planiranje. Prav tako delavci v večini primerov vedo, kdaj in kako bo
rešen njihov stanovanjski problem. Razvidno je tudi, da je za reševanje
teh problemov precej sredstev namenjenih tudi v skladih skupne pora-
be. Sredstva ostajajo neizkoriščena v glavnem iz objektivnih razlogov
(neurejena dokumentacija prosilcev, izdvojena sredstva za solidar-
nostna stanovanja ali ker ni prosilcev). Se vedno obstaja precej ozdov,
kjer delavci ne varčujejo namensko, evidenco o zahtevkih za subven-
cioniranje stanarin pa ima le redkokateri ozd.

Zanimiv je ludi podatek o uskla jevanju samoupravnih splošnih aktov z določili
zakona o stanovanjskem gospodarstvu, kar je večina ozdov uredila leta 1982, v
nekaterih manjših ozdih pa tega še niso storili. Siališia, ki jih je predsedstvo ob-
finskega sveta ZS sprejelo, se nanašajo predvsem na nujnost uresničevanja spre-
jetih dokumentov o prchodu na ekonomske stanarine, ozdi pa morajo evidenti-
rati število zahtevkov in upravičencev za subvencioniranje stanarin. Vse OO ZS
morajo zahtevati natanien plan reševanja stanovanjskih poireb delavcev s ča-
sovno opredeijenimi roki, prav lako pa ludi evidenco delavccv, ki še nimajo reše-
nega stanovanjskega problema, pri eemer je potrebno upošlcvati tudi vse delav-
ce, kj stanujejo kot podnajemniki. Kar se tiče neplačevanja stanarin. je potrebno
zaostnli odgovornost in dosledno izvajali zakonske in moralnopolitične sankcije.

Glede na dejstvo, da zadružna gradnja ni zaživela. je predsedstvo sprejelo po-
budo, da se delavci iz različnih ozdov, ki so za ta način gradnje zainteresirani,
združijo in ob širši podpori rešujejo svoje stanovanjske probleme v zadružni
gradnji.

S teml sf ali&i se je v obravmvo izvg)anja »Unovanjske politike in v odpravlja-
i^e nekalerih anomalij na lem pmkrojju vki)atik> predsedslvo obcinske>;a svela
ZS Ltubljaoa Mosle-Polje, cdolno proMematiko pa so obravnavali tndi delegati
na udnjem zascdanja rseh trch tfcorov obdiuke sknpšdDe.
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